
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 22. februar 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 454
Er det ministerens vurdering, at sagsbehandlingen af de sager, der har ligget i
den ”mindre bunke” har levet op til forvaltningsloven og grundlæggende for-
valtningsretlige principper, og vil ministeren redegøre for, hvor mange sager
der var omfattet af ”ventebunken”, hvor lang sagsbehandlingstiden var for de
enkelte sager i bunken, hvordan ansøgeren blev orienteret undervejs i forlø-
bet, om politiet er blevet varskoet om at berosætte evt. udsendelser, og om
personer med en sag i ”ventebunken” er forsøgt udsendt, mens deres sag lå i
bunken, jf. bl.a. svar på UUI alm. del – spm. 307 af 19. februar 2018?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Astrid Krag (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Astrid.Krag@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand
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